I GO ♥ SG - Receive \$100 off at Reebonz SuntecCity and Reebonz VivoCity Store with ICBC Cards

爱购新加坡——凭工行卡于Reebonz SuntecCity 和 Reebonz VivoCity专卖店享**\$100现金**折扣优惠



活动时间

即日起至 2018年 12月 31日

适用卡种

所有工行卡 (包括中国境内和境外发行的所有工商银行信用卡或借记卡)

地址

Reebonz Store @ Suntec City 3 Temasek Boulevard Suntec City Tower 2 #01-496/497/498/499
Singapore 038986

电话: 62506891

Reebonz Store @ VivoCity 1 Harbourfront Walk, VivoCity #01-138/139

Singapore S098585 电话: 62556362

活动内容

凭工行卡于Reebonz SuntecCity 和 Reebonz VivoCity专卖店享\$100现金折扣优惠

商户附带条款

- 1. 此优惠只适用于在 Reebonz SuntecCity 和 Reebonz VivoCity 专卖店。
- 2. 必须通过展示优惠活动内容,并使用工行卡付款才能享受此优惠。请点击>>
- 3. 此优惠无最低消费的要求。
- 4. 此优惠不可与其他任何促销、折扣等优惠活动同时使用。
- 5. 此优惠不适用于小皮质产品、鞋子,再使用品牌产品和6折以上的折扣产品。
- 6. Reebonz保留修改任何条款和条件的权利。



Reebonz 是一个值得信赖的,购买和销售奢侈品的在线平台。众多设计师品牌,个性化的 会员服 务,给你更多的奢侈精品,带你进入奢华的世界。我们完美的购物体验,确保你 放心购买。

工行附带条款

- 1. 此优惠有效期为即日起至2018年12月31日。
- 2. 本文中的"工行"指的是中国工商银行。
- 3. 需使用工行发行的信用卡或借记卡支付方可享受本优惠。

- 4. 此优惠受制于商户与工行的促销条款。
- 5. 工行并非此优惠中商品及服务的供应商的代理人,故不会承担任何相关责任。
- **6.** 工行对商户提供的商品和服务的质量、适销性和适当性也不承担任何责任。如有任何与商品及服务有关的争议,请直接与有关商户联系。本行对由商户提供的商品和服务造成的任何损失、伤害、破坏或危害不承担责任。
- **7.** 工行保留随时终止本优惠的权利,且无需事先通知持卡人。工行恕不就该终止承担任何责任。
- **8.** 本促销中的条款及细则有中、英文版本。如英文与中文译文不一致或有冲突,以英文版本为准。



Promotion Period

From now till 31 December 2018

Applicable Cards

All ICBC Cards (including cards issued by ICBC branches worldwide)

Address

Reebonz Store @ Suntec City 3 Temasek Boulevard Suntec City Tower 2 #01-496/497/498/499

Singapore 038986

Tel: 62506891

Reebonz Store @ VivoCity 1 Harbourfront Walk, VivoCity

#01-138/139

Singapore S098585

Tel: 62556362

Promotion Details

Receive \$100 off at Reebonz SuntecCity and Reebonz VivoCity Store with ICBC Cards

Merchant Terms and Conditions

- The Promotion is only applicable to customers who make in-store purchases at Reebonz Suntec City or Reebonz Vivocity.
- To enjoy S\$100 off your purchase immediately, you must:
 - o Present this [please link<<] upon payment; and
 - o Make payment with an ICBC Card.
- No minimum spend required.
- The Promotion cannot be combined with other in-store promotions.
- The Promotion is not applicable for small leather goods, footwear, pre owned and clearance products that are on more than 40% off.
- Reebonz reserves the right to amend any terms and conditions.



Reebonz is a trusted online platform for buying and selling the widest range of luxury products. With an exciting lineup of coveted designer brands, personalised services, and buying and selling options, we make luxury accessible by giving you more from the world of luxury. Our

seamless shopping experience ensures that you are assured of getting more when you buy and sell with us.

ICBC Terms and Conditions

- 1. Offers are valid from now till 31 December 2018.
- 2. "ICBC" means Industrial and Commercial Bank of China Limited.
- 3. To qualify for this promotion, payment must be made using an ICBC Debit or Credit Card.
- 4. This promotion is subject to these Terms and Conditions and the Merchant's Terms and Conditions.
- 5. ICBC is not an agent of the merchant and will not accept any liability in relation thereto.
- 6. ICBC shall not be responsible for the quality, merchantability or fitness for purpose of the products and services provided by the Merchant. Any dispute in relation thereof shall be resolved directly with the relevant Merchant. ICBC shall not be held liable for any loss, injury, damage or harm suffered in connection with or arising from the products and services provided by the Merchant.
- 7. ICBC reserves the right to terminate this promotion at any time without prior notice to Cardholders. ICBC accepts no liability for such termination.
- 8. These terms and conditions are prepared in English and Chinese, in the event of inconsistencies, the English version shall prevail.